



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

8th July, 2021

The Appointments of Membership Manager

The General Committee is pleased to announce the appointment of Ms. SIN Kong Yee, Yoki as the Membership Manager. She has assumed duty on Tuesday, 6th July, 2021.

Her position is mainly to promote membership recruitment and establish good relationships with existing members.

Ms. Yoki SIN has very rich experience in member related fields. She had worked for the Pacific Club for 16 years in the position of Assistant Membership and Sustainability Manager.

We sincerely welcome Ms. SIN to join KBGC, and hope that with her professional knowledge, the number of members of the club can be expanded as expected and the relationship between members can be further enhanced.

委任會籍經理

執委會很高興地宣布任命冼剛而小姐為會籍經理。她於 2021 年 7 月 6 日星期二履新。

她的職位主要是促進會員招募，並與現有會員建立良好的關係。

冼小姐在會員相關領域有顯著的豐富經驗。她曾在太平洋會任職 16 年，職位是助理會籍及持續發展經理。

我們真誠地歡迎冼小姐加入本會，希望藉著她的專業知識，可預期增加本會的會員人數與及進一步促進會員之間的關係。


Billy NG
General Manager